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Vragen van de leden Neppérus en
De Krom (beiden VVD) aan de
minister van Volkshuisvesting,
Ruimtelijke Ordening en Milieubeheer
over milieuzones. (Ingezonden 31 juli
2008)

1
Bent u bekend met het voornemen
van een aantal gemeenten om
milieuzones voor vrachtwagens uit te
breiden en dat er ook plannen zijn
voor de invoering van milieuzones
voor bestelauto’s en personenauto’s?

2
Bent u van mening dat de snelheid
van vervoer voor ondernemers
hierdoor zal kunnen afnemen en dat
vooral de detailhandel hierdoor
schade kan lijden?

3
Bent u bereid om gebruik van paard
en wagen te stimuleren om toch
vervoer mogelijk te maken?
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